

15 December 2025

15 ديسمبر 2025

## The Board of Directors' Resolution Disclosure

الافصاح عن قرار مجلس الادارة

Barka Water and Power Company SAOG (the "Company") advise the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors ('Board') held on 15 December 2025:

يسر شركة بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") احاطة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بقراراتها التالية التي اتخذتها في اجتماع مجلس الادارة المنعقد في 15 ديسمبر 2025م:

The Board has approved distribution of an interim cash dividend of Baiza 4.53 (Baizas four & 53/100 only) per share in accordance with the authorization given by the company shareholders at the AGM held on 11<sup>th</sup> March 2025, to the shareholders who will be registered in the Company's shareholders register on 15 January 2026 (the Record Date). The start date for transferring dividends will be 26 January 2026.

وافق المجلس على توزيع أرباح نقدية مرحلية بمقدار 4.53 بيسة (أربع بيسات و100/53 فقط) للسهم الواحد، وذلك وفقًا للتفويض الممنوح من قبل مساهمي الشركة في اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقد بتاريخ 11 مارس 2025، للمساهمين المسجلين في سجل مساهمي الشركة بتاريخ 15 يناير 2026 (تاريخ السجل). وسيبدأ تحويل الأرباح اعتبارًا من 26 يناير 2026.

Further, the Company has ongoing tax appeals at various forums as also disclosed in the quarterly financial statements. Following the Supreme Court's rejection of the Company's tax appeals for tax year 2010-2016, the Board has approved the withdrawal of all other ongoing tax appeals across various forums.

علاوة على ذلك، لدى الشركة طعون ضريبية قائمة أمام عدة جهات، كما هو مُفصح عنه في البيانات المالية الفصلية. وبناءً على رفض المحكمة العليا لطعون الشركة الضريبية المتعلقة بالسنوات الضريبية المحلس على سحب جميع الطعون الضريبية الأخرى القائمة أمام مختلف الجهات.

CR: 1660403

سالم زاهر السيباني الرئيس التنفيذي Salim Zahir Sibani

Chief Executive Officer

س.ت. ٣٠.٤.٣ | هاتف: ٢٦٨٩٦٤٩٩ | فاكس: ٢٦٨٩٤٨٣٧ | صندوق البريد ١٥٧٢ | الرمز البريدي ٣٠. الركاء، سلطنة عمان C.R. 1660403 | TEL: 26896499 | FAX: 26894387 | P.O.Box 572 | P.C. 320 | Barka, Sultanate of Oman